
 

 

  

 

PROTOKOLL MILJÖKOMMITTÉN 5/2023 

 

Sammanträdesdata  

 

Tid  30 augusti kl. 19.00 via teams  

 

   

Kallade  Philip Lund, Koordinator 

Jenny Westerin  

Olle Bergman  

   Bernt Johansson 

   Max Larsson 

   Mikael Norén, konsult 

   Rickard Sandberg, närvarade ej 

Mikael Lundblad 

 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 

Jenny öppnade mötet och hälsade alla deltagare välkomna.  

 

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 

Dagordningen godkändes. 

 

3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

4. EKONOMI 

MK gick igenom budgetförslaget för 2024. Jenny och Philip skickar in budget och 

verksamhetsplanen till Eva på kansliet i slutet av veckan. Jenny påbörjar 

verksamhetsberättelsen till luntan inför förbundsmötet 2024.  

 

5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA 

MK diskuterade förslaget att skicka en fråga till styrelsen om förbundets långsiktiga 

miljömål. Behov finns av en tydligare vision för miljö och hållbarhet inom förbundet. 

Philip skriver det i sin kommande styrelserapport och skickar till styrelsens kontaktperson.  

 

6. MILJÖUTBILDNING IUP 

MK tittar vidare på frågan i samband med miljöforum i Stockholm. Philip stämmer av med 

Linda om arbetet med att hantera utbildningarna som utbildare i utbildningsplattformen.  

 

7. KOMMUNIKATIONSPLAN 

Mikael N och Philip bokar in möte med kommunikatörer på kansliet för att diskutera 

kommunikationsplan.  

 

 

 

 

 



 

 

  

8. MILJÖFORUM 

SBF och Svemo har stämt av anmälningar till Miljöforum, dessvärre är det färre 

anmälningar än föregående år. Philip följer upp konferensbokningen och justerar utifrån 

inkomna anmälningar.  

 

Jenny har stämt av med gästföreläsaren om den planerade workshopen och MK 

diskuterade förslag att fokusera på kommunikation och miljöpolicy. Mikael N har varit i 

kontakt med Flygsportsförbundets generalsekreterare om deltagande och föreläsning. MK 

beslutar att stå för Kjells rese- och logikostnader för deltagandet och Mikael N följer upp 

med SBF om de kan stå för halva kostnaden.   

 

9. MILJÖCERTIFIERING 

MK tittar vidare på frågan i samband med miljöforum.  

 

10. SAMVERKAN SBF 

Mk beslutar att ta bort punkten till kommande möte. Svemo har en tät löpande samverkan i 

miljöfrågor med SBF och mötespunkten lyfts in igen vid behov.  

 

11. MILJÖSTIPENDIUM 

Inga ansökningar har kommit in än. Philip pratar med kommunikatörerna om att lägga ut 

påminnelse på sociala medier och hemsidan.  

 

12. E-BIKE 

Det har varit några elmotorcyklar som deltagit vid tävlingar under sommaren. MK lyfte 

förslag om att göra ett reportage på hemsidan med förare som kör på elfordon. Philip och 

Mikael N tar med frågan till mötet med kommunikatörerna.  

 

Mikael L rapporterade om sitt arbete med elbåt, där det i dagsläget finns få motorer som 

fungerar bra.   

 

13. ÖVRIGA FRÅGOR 

13.1 Ljudanläggning 

Fråga har inkommit från Örebro Stad ifall förbundet har krav på högtalaranordningar vid 

våra anläggningar. MK känner inte till några krav som finns från förbundet och Mikael N 

tar frågan vidare med klubben.  

 

13.2 Nordiskt miljömöte 

Martin Jarl har fått frågan om uppstart av det nordiska miljömötet igen. Mikael N har fått 

frågan att vara delegat och har tackat ja till förfrågan.  

 

13.3 Vrigstad MK 

Vrigstad MK har fått klagomål på buller från anläggningen från en närliggande granne. 

MK diskuterade förslag på hantering av ärendet och Mikael N kommer åka ner på möte i 

början av september med klubben och kommunen. Förbundets RIG-verksamhet bedriver 

stor del av sin träning på klubbens bana, där även kommunen väldigt involverad.  

 

 

 

 



 

 

  

14. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING 

Onsdag 27 september 

 

Vid protokolet      Justeras av 

Philip Lund      Jenny Westerin 

Koordinator       Justeras via mail 2023-09-23 

 

 

 


